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אושר פרוטוקול ישיבת 11/10.

2.  ישיבת המשך בעניין לולי גת

תמיר- מזכיר- ישיבת במשך לדיון בעניין לולי גת והשאלה האם להמשיך בהם .

עם בעבודה  להשיג  שניתן  החיסכון  עניין  מזכיר  אחרונות.  של 6 שנים  סיכום  דף  אבי- מציג 
תאילנדים לעומת בדואים. יאפשר לחסוך  בלולי הקיבוץ 80 אש"ח .

ושפעת – מיקופלסמה  האחרונות  בשנתיים  הרווח  על  השפיעו  חריגים  יזהר- 2 אירועים 
העופות.

דמי לעלות  שירצו  אפשרות  ויש  ההסכם  מסתיים  בספטמבר  גת.  לולי  בחוות  בעיות  יש  אבל, 
שכירות,  הלהקה הבאה כבר בקעה, אבל אם לא ניקח, יש מי שייקח .

לגבי השקעות – א.מ.י מדברים על צורך בהשקעות של 200 אש"ח ויותר, אנחנו מדברים על כ- 20
יותר עובדים  שגם  התאילנדים  ועם  כאן  להתמקד  חשבנו  לכן  מרשים  לא  שם  הרווח  אש"ח. 

טובים להרוויח כאן יותר.  אבל, ההנהלה  צריכה להחליט.

יחיעם - גישה הפוכה - מקורות ההכנסה שלנו לא רבים -  לא צריך לסגור. יזהר ורון לא יפוטרו
ורון יזהר  את  לעודד  בסגירה.  צריך  צורך  על  מראות  לא  התוצאות  יקטן.  לא  שלהם  והשכר 

להמשיך ולהביא תוצאות טובות.

הכל, אם לא נדרשת השקעה גדולה.

כמו להשקיע.  חושב  נדרש  באמת  כמה  לדעת  צריך  הלולנים.  עמדת  לברר  חשוב  - היה  אמנון 
יחיעם – אם הלולנים מוכנים- להמשיך.

אבי - החוזה הוא עד 9/11- צריך להודיע 1/2 שנה מראש אם רוצים לצאת. מציין שגם א.מ.י  צד
להסכם. ניתן להמשיך השנה, להכניס הלהקה ואז לראות במהלך השנה.

במרץ לדיון  להביא  התקופה  סוף  עד  - להמשיך  התקופה  במהלך  להפסיק  סיבה  יגאל- אין 
אפריל 2011

סוכם-
בגידולה, ללולנים  הצלחה  מאחלים  בקעה,  שכבר  הלהקה  את  מכניסים  זה.  בשלב  ממשיכים 

ונקיים דיון לגבי ההמשך במהלך מרץ 2011 על פי התוצאות עד אז.
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